



- German version below -

INNER GOLD

BILL's new song 'INNER GOLD' is not only a catchy earworm, but is also full of meaning. With a hypnotizing steel guitar (performed by iconic musician CURRY SMITH), the song takes us on a journey — inspired by BILL's several months of time away with the whole family in the Australian outback.

This expedition revealed to him the central question of our lives: do we search doggedly and endlessly in the outside world for riches like gold nuggets and yet find only old tin, unrotted plastic waste and other worthlessness? Or do we realize that the true nuggets lie dormant in our individual inner world? These are all the activities, experiences and ideas that deeply suit us, truly fulfill us and connect us.

The smooth music for the song was created in collaboration with stage-experienced NINO RUSSO (guitarist of Andy Martin & Band).

With his distinctive voice and melancholic vocals, BILL encourages us to start our own journey now and find our unique nuggets — the key to a fulfilled life. Are we ready to focus on what's important and live our lives on our own terms?

'INNER GOLD' is the second single release from BILL's debut album ('1966' out June 16, 2023). The song in first-class Americana style was recorded at the famous Powerplay Studios located in Maur/Switzerland and performed by top musicians. The track was produced by CYRILL CAMENZIND, the musical supervisor of 'Art on Ice 2023' and 'Sing meinen Song'.

billmusic.ch/streaming

#yeahitsbillmusic

#realnuggets

- German version -

INNER GOLD

BILLs neuer Song 'INNER GOLD' ist nicht nur ein eingängiger Ohrwurm, sondern steckt auch voller Bedeutung. Mit einer hypnotisierenden Steel-Gitarre (performt vom ikonischen Musiker CURRY SMITH) nimmt uns der Song auf eine Reise — inspiriert von BILLs mehrmonatiger Auszeit mit der ganzen Familie im australischen Outback.

Diese Expedition hat ihm die zentrale Frage unseres Lebens aufgezeigt: Suchen wir verbissen und endlos im Aussen nach Reichtümern wie Goldnuggets und finden doch nur altes Blech, unverrotteten Plastikmüll und andere Wertlosigkeiten? Oder erkennen wir, dass die wahren Nuggets in unserer individuellen Innenwelt schlummern? Das sind all die Tätigkeiten, Erlebnisse und Ideen, die zutiefst zu uns passen, uns wirklich erfüllen und uns verbinden.



Die geschmeidige Musik zum Song entstand in Zusammenarbeit mit dem Stage-erfahrenen NINO RUSSO (Gitarrist von Andy Martin & Band).

Mit seiner unverwechselbaren Stimme und dem melancholischen Gesang ermutigt uns BILL, die eigene Reise jetzt zu beginnen und unsere einzigartigen Nuggets zu finden — der Schlüssel zu einem erfüllten Leben. Sind wir bereit, uns auf das Wesentliche zu konzentrieren und unser Leben nach unseren eigenen Vorstellungen zu gestalten?

'INNER GOLD' ist die zweite Single-Auskopplung aus BILLS Debütalbum ('1966' erscheint am 16. Juni 2023). Der Song im erstklassigen Americana-Stil wurde in den renommierten Powerplay Studios am Greifensee aufgenommen und von Top-Musikern eingespielt. Produziert wurde der Song von CYRILL CAMENZIND, dem Musical Supervisor von 'Art on Ice 2023' und 'Sing meinen Song'.

billmusic.ch/streaming

#yeahitsbillmusic

#realnuggets

For Press Only

<https://billmusic.ch/epk>

Channels

Website <https://billmusic.ch>

Streaming <https://billmusic.ch/streaming>

Newsletter <https://you.billmusic.ch>

Instagram [@realbeatbill](https://www.instagram.com/realbeatbill)

Facebook [@realbeatbill](https://www.facebook.com/realbeatbill)

LinkedIn [@beatbill](https://www.linkedin.com/company/beatbill)

Press press@billmusic.ch (Jennifer Baccouche / Indicom)

Management management@billmusic.ch (Karin Berger / Strategieatelier)